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Cîtu: Liderii europeni considera foarte bune masurile pe care Guvernul României

le-a adoptat în aceasta perioada

Liderii europeni considera foarte bune masurile pe care Guvernul  României le-a adoptat în aceasta

perioada, atât pentru sanatatea  populatiei, cât si pentru protejarea economiei, afirma ministrul  Finantelor

Publice, Florin Cîtu.

"UE si-a demonstrat solidaritatea în aceasta criza mondiala si se  prefigureaza un plan de relansare economica

nemaiîntâlnit de la cel  de-al doilea razboi mondial si pâna astazi. Avem sprijinul partenerilor  nostri europeni si

acest lucru reprezinta o sansa unica pentru România  dupa 30 de ani în care s-au întârziat reformele. Dupa

reuniunea  presedintiei grupului PPE "Solidari pentru redresarea Europei" la care  am participat astazi, pot sa va

spun ca liderii europeni considera  foarte bune masurile pe care Guvernul României le-a adoptat în aceasta 

perioada, atât pentru sanatatea populatiei, cât si pentru protejarea  economiei. Aceste discutii mi-au întarit

convingerea ca România va  beneficia real de fondurile destinate relansarii, iar la sfârsitul  urmatorului ciclu

financiar vom avea o economie mult mai complexa si  competitiva, asa cum merita românii. Din aceasta

perspectiva, devine mai  important ca niciodata sa avem administratii locale capabile sa  gestioneze corect si

eficient aceste sume uriase si o majoritate  parlamentara pro-europeana", a afirmat Florin Cîtu dupa reuniune, 

informeaza MFP pe pagina de Facebook.

Potrivit ministrului Finantelor Publice, comisarul european pentru Buget  si Administratie, Johannes Hahn,

comisarul european pentru Transport,  Adina Valean, presedintele grupului PPE din Parlamentul European, 

Manfred Weber, dar si alti participanti la dezbatere au felicitat  Guvernul Orban pentru modul în care a gestionat

criza sanitara si  dimensiunea economica a acesteia, precum si pentru rezultatul  negocierilor în urma carora

României îi vor fi alocate peste 80 de  miliarde de euro fonduri destinate reducerii efectelor pandemiei.
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